

ArmorSource's to Provide Rifle Resistance Helmets to the German Police

ArmorSource LLC of Hebron, Ohio, received in the end of 2015 an order for approximately 1,600 Rifle-resistance helmets a product that provides extremely high protection, from the State Police of Saxonia, Germany. The helmet, model 'AS-600', designed to stop M-80 (7.62) bullet and fragments at velocity of 1000 m/s. The weight of the 'AS-600' completely loaded is only 1.5 Kg for Large size, and 1.4 Kg for Medium size, Some of the helmets will come in a SWAT Team configuration that includes special retention and suspension systems, side Picatiny rails and NVG Shroud.

ArmorSource received recently another order to supply a Federal Elite Unit in Germany with its Ultra-lightweight Advanced Helmet, known as model 'AS-501'. Designed for Special Operations, the approx. 1 Kg. Ultra-lightweight ballistic Helmet, Model AS-501, provides a boltless (screw free) shell together with robust ballistic performance that exceeds the U.S. ACH ballistic performance with a weight discount of more than 35% for the same coverage area and configuration.

Besides in Germany, ArmorSource sold during the last years over than 20,000 of its Advanced Ballistic Helmets to different forces in other EU countries, among them Italy, Spain, Netherlands and Switzerland.

ArmorSource is Represented in Central Europe by CSC European Defense Business Management GmbH, an Agency operated from Mömbris, Germany.

ArmorSource is the first and only approved vendor of the new Lightweight Advanced Combat Helmets (LW-ACH) of the U.S. Army. ArmorSource has an order for the delivery of 105,000 LW-ACH helmets to the U.S. Army throughout 2016 with a potential increase to 375,000.

ArmorSource LLC, a leading manufacturer of ballistic helmets and head protection systems located in Hebron, Ohio USA, is an internationally recognized developer and manufacturer of bulletproof, fragmentation and protective helmets and accessories. This year ArmorSource has produced its 500,000th helmet since its establishment in 2005.



AS-600
Rifle-Resistance
High Protection Helmet



AS-501
Ultra-Lightweight
Special Command Helmet

Media Contact:

CSC European Defense Business Management GmbH

Mömbris, GERMANY

Tel: +49 (0) 6029 9780326

Email: office@csconsultgroup.com

GERMAN:

Nach einer Ausschreibung des Freistaats Sachsen bekam ArmorSource LLC of Hebron, Ohio, USA Ende 2015 von der Landespolizei Sachsen eine Bestellung für ca. 1600 AS 600 Rifle-Resistant-Helme. Die Helme des Typ AS 600 bieten einen sehr weitreichenden Schutz bis zum Kaliber 7.62x51 mm M80 Geschosse und einen Splitterschutz gemäß STANAG 2920 bei über 1000 m/s (Zertifiziert in Mellrichstadt/ Deutschland). Der AS 600 Helm wiegt in kompletter Konfiguration (Rails, Inlay, Tragesystem, NVG Aufnahme) ca. 1,5 kg in der Gr. L und nur 1,4 kg in Gr. M. Der Freistaat Sachsen bestellte einige Modelle mit Rails zur Aufnahme von Picatinny Schienen und mit NVG Aufnahme.

ArmorSource hatte erst vor Kurzem die neue CT Einheiten der Bundespolizei, BFE+, mit dem Ultra-Lightweight Advanced Helm, AS 501, ausgestattet. Dieser AS 501 Helm wurde speziell für den Einsatz von Spezialeinheiten konzipiert. Er ist in einer komplett schraubenfreien Konfiguration verfügbar und bietet eine robuste ballistische Schutzleistung, die die Anforderungen der US Army ACH Standards übertrifft und dabei eine Gewichtsersparnis von 35% gegenüber einem Standard-ACH ermöglicht.

Neben Einheiten in der Bundesrepublik Deutschland, hat ArmorSource in den letzten Jahren Bestellungen für über 20.000 Helme aus Ländern der EU erhalten. Insbesondere Spezialeinheiten und Sonderverbände aus Italien, Spanien, den Niederlande und der Schweiz bestellten Helme in verschiedenen Konfigurationen bei ArmorSource.

ArmorSource wird in Zentraleuropa von der CSC European Defense Business Management GmbH vertreten. Die CSC EDBM GmbH ist mit dem Sitz in Mömbris, Bayern registriert und hat Partnerbüros in div. europäischen Städten.

ArmorSource ist der erste und bisher einzige zertifizierte Hersteller für den neuen Lightweight Advanced Combat Helmet (LW-ACH) der US Army (US Heer). ArmorSource arbeitet zurzeit die erste Bestellungen für 105.000 LW-ACH Helme für das US Heer für 2016 ab. Das Gesamtvolumen des Projektes beträgt insgesamt 375.000 Helme.

ArmorSource LLC ist der führende Hersteller für ballistische Helme und führend in der Entwicklung neuer, ultra leichter, ballistischer Schutzsysteme für Einsatzkräften. ArmorSource ist lokalisiert in Hebron, Ohio, USA und ein international anerkannter Hersteller von beschlusshemmenden, splittergeschützten, ballistischen Helmen und Accessoires. In diesem Jahr produzierte ArmorSource seinen 500.000enden Helm seit seiner Gründung in 2005.



AS 600
Rifle Resistant Helm

AS 501
Ultra Lightweight Advanced Helm

Media Contact:

CSC European Defense Business Management GmbH

Mömbriß, GERMANY

Tel: +49 (0) 6029 9780326

Email: office@csconsultgroup.com